
Utisci učesnika "UNIQA Wellness & Spa Festa": 
 

Prof. dr Nada Naumović, direktorka za rehabilitaciju SB „Rusanda“: 
„Hvala Vam što ste prepoznali značaj wellnessa u današnjim stresnim vremenima. Samo okupljanje 
nam je dalo novi polet i energiju, dragocene kontakte sa novim ljudima i udahnulo je novi život i 
osveženje Novosadskom sajmu turizma. Kao što vodite kvalitetan časopis, tako je i ovo okupljanje 
imalo određeni šarm i eleganciju, ali i potrebnu dozu egzotike i tajanstvenosti , uz odjeke dalekih 
krajeva iz kojih nam joga i mnogi vidovi masaža i relaksacije dolaze. Drago mi je što je i naša 
ustanova učetvovala u ovom vizionarskom okupljanju i pomogla da se otvori novi festival, ali i da 
se otvore novi horizonti razvoja wellnessa u Srbiji. Moja ekipa je uživala i svi Vas, gospođo 
Rebronja, i Vaše saradnike, srdačno pozdravljamo!“ 
 

Slavica Jovanović, "Pionir", Subotica: 
"Poštovana Ljiljana, hvala tebi i tvojim saradnicima na energiji i entuzijazmu... Nadamo se da smo 
posetiocima učinili dan slađim i lepšim." 
 
Vesna Vlatković, PR & marketing menadžer grupacije „A Hoteli“: 
„Draga Ljiljo, hvala ti što si imala dovoljno hrabrosti da se upustiš u jedan ovako ozbiljan 
poduhvat i što si nam omogućila da budemo deo toga. Verujem da je ovo početak nečeg što će 
postati veliko i od srca ti želim uspeh i dobro zdravlje da istraješ na tom putu! Možeš računati na 
bezrezervnu ljudsku i profesionalnu podršku za sve što ti bude trebalo za nastavak realizacije ovog 
projekta, ali i svih drugih koje posvećeno i sa puno entuzijazma radiš. Tebi i svim dragim ljudima u 
tvom timu želim puno sreće i zadovoljstva u svemu što radite, a zahvalna sam divnom sticaju lepih 
okolnosti da smo i organizaciono povezani. Unapred se radujem sledećim izazovima.“  
 

Marko Dimitrijević, portal Gost.rs: 
„Želim da Vam čestitam na izuzetno uspešnom i, koliko sam mogao da vidim i čujem, odlično 
primljenom događaju među posetiocima. Bilo mi je drago što smo kolega i ja lično prisustvovali 
otvaranju. Veoma smo Vam zahvalni za reklamu koju ste nam pružili na panou na samom Festu. 
Pružili ste ogromnu priliku nekome malom da bude viđen na velikom dešavanju. Još jednom Vam 
veliko hvala za to. Želim Vam takođe uspešnu prezentaciju Kraljevskih banja Srbije u Budimpešti.“ 
 
Vukica Karadžić, gošća festivala: 
„Kada su se reflektori ugasili, utisci slegli, verujem da se osećate divno. Jedan san je 
dosanjan,uspeh je postignut, želja ostvarena. Mi koji smo uživali u svim lepim događanjima na 
Vašem Festu, poneli smo nova saznanja, obogatili život lepotom koja nam je tu na dohvat ruke, ali 
je ne koristimo, jer ne znamo dovoljno o wellness spa programima. Hvala, i neka Vaša kreativnost i 
dalje hrani našu dušu, inspiriše na stvaralaštvo, jača volju i upornost.“ 
 
Maja Remetić, "Solaris Resort", Vrnjačka Banja: 
„Želimo da Wellness & Spa Fest postane tradicionalna manifestacija, koja će okupljati ljude iz 
sveta wellnessa, hotelijerstva i turizma. Na ovom događaju sam napravila dobre kontakte, koji će, 
nadam se, prerasti u lepu poslovnu saradnju.“ 
 

Slavica Pešić, marketing menadžer Hotela „Moskva“: 



„Hvala mnogo na pozivu, divan Vam je bio sajam i treba da budete ponosni." 
 

Dajana Leštar, Novosadski sajam: 
"Draga Ljiljo, bilo mi je zadovoljstvo da sarađujem sa Vama i Vašim timom. Mi i dalje sabiramo 
utiske, i mogu Vam reći da su ljudi oduševljeni. Na sajmu sam nailazila samo na pozitivne 
komentare. Svaka čast na hrabrosti i smelosti da lansirate potpuno jednu novu priču na 
Novosadskom sajmu i time upotpunite našu manifestaciju." 
 

Silvana Leskovar, rukovodilac zagrebačke akademije "Peter Hess": 
"Draga naša Ljiljana, hvala Vam, prije svega, na zaista divnom i neposrednom prijemu. Dolazak na 
Fest nam je pao u vrlo zahtjevno vrijeme. Naš trud je nagrađen dragim susretima i posebnim 
emocijama koje se pamte i titraju u srcu. Vama želimo puno uspjeha i zadovoljstva u osobnom 
životu i radu. Zaista ste jedna posebna i divna žena.” 
 
Branislav Jakovljević, „Al Punto natura design“: 
„Skup pozitivnih, dobrih ljudi daje ono što smo videli… Nadam se da ćemo zajedničkim snagama 
prebroditi sve prepreke pred nama.” 
 

Nada i Dragan Petrović, učitelji Tai či čuana i Ći kunga, klub "SUN", Novi Sad: 
"Draga naša Ljiljana, od srca Vam hvala na predivno provedenom danu. Zahvaljujući Vama i Vašim 
saradnicima, svi su se prijatno i lepo osećali i poneli lepe utiske. Vi ste se potpuno i nesebično dali 
kako bi događaj uspeo, i bio je uspešan!" 
  
Milica Zorić, koordinator Joga saveza Srbije: 
"Draga Ljiljo, Vama lično i Vašim saradnicima čestitam na uspešno organizovanom Prvom wellness 
& spa festivalu u Srbiji. Drago nam je što smo bili deo tima koji je predstavio ovaj novi koncept. 
Zahvaljujem se na prepoznavanju vrednosti joge i datom prostoru u programu. Sigurna sam da je 
Festival ostavio odjek u našem okruženju i da će se eho još dugo vraćati. Nadam se da je ovo dobar 
podsticaj za nove projekte. I da ćemo u budućnosti imati prostora za dalju saradnju. Želim Vam 
puno uspeha u daljem radu i ostvarenje novih vizija.” 
 

Dr Jelica Popić, direktor Učilišta Lovran – "Spa Wellness Akademija", Hrvatska 
"Draga i dobra Ljiljana, čestitam Vam, jer sve je bilo super.” 
 

Milica Zlatić, "Gardenika": 
"Draga Ljiljana, hvala Vam puno što ste nam omogućili da se predstavimo na "UNIQA Wellness & 
Spa Festu". Događaj je bio veoma lep i organizacija odlična. Želim Vam mnogo uspeha u realizaciji 
svih planova koje imate u budućnosti." 
 

Danica Cvetković, instruktor kundalini joge: 
"Draga Ljiljana, hvala veliko što ste me pozvali da učestvujem na Wellness & Spa Festu. Sve je bilo 
jako lepo. Sve najbolje!” 
 



Branka Gajić, urednik i brend menadžer "BG Online" 
"Čestitam na organizaciji ovako lepe i korisne manifestacije."  


